
ПРОТОКОЛ № 10 

 

21.12.2017     м. Черкаси 

 

Засідання Громадської ради  

при Черкаській обласній державній адміністрації 

 

Голова Громадської ради –Глєбов Є. М.  

Секретар – Овчарова Т. М.  

 

Присутні члени Громадської ради:  

Басок С. А., Бєляєва С. С., Бучковська А. В., Гичка А. М., Ільєв А. В., 

Каменецький В. В.,Керей В. І., Лавриненко О. П., Лисенко О. В., Максимчук З. В., 

Науменко В. П., Сухін С. А., Теліженко Т. М., Тимарський О. С., Фоміна Н. М., 

Халявка П. М., Харченко О. М., Чернявський П. О. 

 

Запрошені:  

Ткаченко Ю. О. – голова Черкаської обласної державної 

адміністрації,Березань Я. Г. – заступник голови Черкаської обласної державної 

адміністрації; 

керівники структурних підрозділів обласної державної адміністрації: 

Данилевський В. В. – начальник управління освіти і науки; Липкань А. Б. –

заступник директора Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства;Звягінцева О. М. – начальник управління 

екології та природних ресурсів; Довга Л. В. – заступник начальника управління – 

начальник відділу земельних та водних ресурсів, заповідної справи, економіки 

природокористування, взаємодії із ЗМІ управління екології та природних 

ресурсів; Коваленко К. Ю. –заступник начальника управління – начальник відділу 

фізичної культури, спорту, молоді, оздоровлення та сімейної політики управління 

у справах сім’ї, молоді та спорту; Карманнік Р. В. –директор Департаменту 

регіонального розвитку;Колодка І. Л. – начальник управління агропромислового 

розвитку;Кравченко Н. М. – директор Департаменту фінансів;  

Лобас М. В. – начальник управління охорони здоров’я; Покатілова О. І. –

начальник служби у справах дітей; Скоробогатов Ю. А. – начальник управління 

цивільного захисту; Чикало Р. О. –директор Департаменту соціального захисту 

населення; Шимчук О. І. – заступник директора Департаменту соціального 

захисту населення; Касян Т. В. – заступник директора Департаменту – начальник 

управління соціального захисту постраждалих внаслідок Чорнобильської 

катастрофи та інвалідів Департаменту соціального захисту населення; 

Чубань С. В. –начальник управління транспорту, дорожнього господарства та 

оборонно-промислового комплексу;Шабатін О. О. – директор Департаменту 

культури та взаємозв’язків з громадськістю 
 

Присутні: 

Столяренко Г. С. –доктор технічних наук, професор ЧДТУ; Єрьоменко В. М. – 

голова ГО «Праведність» 
 

Перед початком засіданняГлєбов Є. М. оголосив порядок денний:  
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1. Звіт голови обласної державної адміністрації Ткаченка Ю. О. про 

виконання програми економічного і соціального розвитку Черкаської області за 

2017 рік. 

2. Різне. 

 

Халявка П. М. запропонував регламент роботи: на виступ – 20 хвилин, на 

запитання/відповідь з одного питання – до 3 хв.   

Глєбов Є. М. поставив на голосування порядок денний з урахуванням 

пропозиції щодо регламенту роботи. 

Голосували: «за» – 16 (одноголосно). Рішення прийнято. 
 

1. По першому питанню:  

Слухали:  

Ткаченка Ю. О. – голову Черкаської облдержадміністрації, який прозвітував 

про виконання програми економічного і соціального розвитку Черкаської області 

за 2017 рік та відповів на запитання присутніх. 

В обговоренні взяли участь:  

- Чернявський П. О., який порушив питання щодо причин виїздуукраїнцівза 

кордон, проведення перевірок бізнесу контролюючими органами 

тастворенняналежних умов для ведення бізнесу. 

- Сухін С. А. запитав, як облдержадміністрація втручається у справу у зв’язку 

з відключенням котелень у м. Сміла аби не залишити без тепла жителів містата не 

допустити зриву опалювального сезону.  

- Керей В. І.заявив, щопроблемним питанням єдіяльність управління 

Держпраці у Черкаській області, зокрема, проведення надуманих перевірок та 

накладення штрафів, виконання програми щодо боротьби з корупцією. 

- Максимчук З. В., яка запропонувала підтримати рішенням обласної ради 

пропозиції, напрацьовані спільно з ДФС щодо зменшення тиску на малий і 

середній бізнес і надіслати їх до Верховної Ради України. 

- Тимарський О. С. запитав про причини не затвердження Положення про 

Громадську раду при ОДА керівництвом облдержадміністрації протягом 

рокувідповідно до п. 2 Типового положення про громадську раду, затвердженого 

постановою Кабінету Міністрів України від 03.11.2010 № 996. 

- Халявка П. М.звернувся з пропозицією сприяти створенню Громадської 

ради при Головному управлінні Держгеокадастру України у Черкаській 

області;продовжити на 1 місяць термін прийому документів на конкурс проектів, 

що проводиться управлінням екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації; порушив питання про використання коштів для реалізації 

проектівз упорядкування річки Тясмин та проведення конкурсущодо будівництва 

сміттєпереробного заводу у м. Черкаси ТОВ«Еко-Баік». 

- Бєляєва С. С. зауважила, що необхідно відремонтувати дорогу до джерела 

«Живун», у наступному році організувати круглий стіл із представниками 

сільської ради тамісцевої громади.  

- Єрьоменко В. М.запитав щодо діяльності утворених 26 ОТГ як юридичних 

осіб. 

- Науменко В. П., Гичка А. М. закцентували увагу на здійсненні контролю у 

галузі охорони, відтворення водних живих ресурсів та регулювання рибальства, 
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поінформували про діяльність громадських організацій та активістів щодо 

рибоохорони, очищення річок, створення зони відпочинку для дітей тощо.  
 

Вирішили:  
1. Взяти до відома звіт голови Черкаської обласної державної адміністрації 

Ткаченка Ю. О. про виконання програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області за 2017 рік. 

2. Бєляєвій С. С. підготувати лист щодо організаціїкруглого 

столуз представниками сільської радита місцевої громади у наступному році. 

 

2. Різне. 

1) Слухали:  
Кравченко Н. М. – директора Департаменту фінансів, яка поінформувала 

про проект обласного бюджету на 2018 рік. 

В обговоренні взяли участь:  

- Чернявський П. О., Єрьоменко В. М.,Каменецький В. В., Сухін С. А., 

Керей В. І., які порушили питання щодо ремонту доріг державного та місцевого 

значення, у тому числі дороги обласного значенняР-10 Канів – Чигирин, 

врахування у проекті бюджету розміру мінімальної заробітної плати та ціни газу, 

коштівна лікування. 
 

2) Слухали:  

Чикала Р. О. – директора Департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації, який виніс на громадське обговорення проект обласної 

комплексної програми щодо медичного, соціального забезпечення, адаптації, 

психологічної реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) учасників 

антитерористичної операції, родин Героїв Небесної Сотні, постраждалих під час 

Революції Гідності та бійців–добровольців на 2018–2022 роки. 

В обговоренні взяли участь:  
Гичка А. М., який порушив питання щодо придбання житла учасникам 

АТО, пільгового перевезення. 

Вирішили:  

Погодити проект обласної програми та запропонувати розглянути його на 

пленарному засіданні сесії обласної ради. 
 

3) Керей В. І., Гичка А. М., Бєляєва С. С., Сухін С. А. запропонували 

підготувати та розглянути звіти про роботу голови Громадської ради, його 

заступника, голів постійних комісій та членів Громадської ради за рік. 
 

Глєбов Є. М. оголосив засідання Громадської ради закритим, про час і місце 

проведення наступного засідання Громадської ради буде повідомлено додатково. 

 

 

 

 

Голова Громадської ради    ___________Є. М. Глєбов 

 

Секретар      ___________ Т. М. Овчарова 


